
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ПОСТОЯННА КОМИС ИЯ дд^БРАЗОВ АНИЕтКУЛТУРАе; Н АУ КАгИ----—

КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №115

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 06.06.2023 г.

от 09:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 06.06.2023г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева- председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет / 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Димитър 
Антов и г-н Калоян Паргов отсъстваха за цялата продължителност на заседанието.

Г-жа М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 11 /единадесет / гласа “за”.

Поименно гласуване на дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Протокол №1 15 от щеежние на

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за 1/11



По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-5292 / 01.06.2023 г. относно Приемане на Проект за 

изграждане на пространства за интензивна допълнителна подкрепа в две пилотни 
училища с вносители г-н Георги Георгиев, председател на СОС, Малина Едрева - 
председател на ПК по ОКНКМ, Албена Кръстева - общински съветник

Г-жа Албена Кръстева информира ПК, че подобен проект се осъществява за първи 
път в България. Целта е да се окаже помощ на деца в затруднено положение в училище 
с различни диагнози. Обособяват се пространства, в които самите деца ще бъдат 
извеждани и ще работят с други специалисти освен осигурените в училище. Програмата 
би могла да се превърна в модел за София и страната.

Г-жа Малина Едрева посочи, че подготвителната работа по проекта е отнела 5 
месеца. За нуждата от промяна в подхода са си дали сметка по време на срещи 
организирани от председателя на СОС. Програмата е изработена от работна група 
включваща директори и екипи на двете водещи училища в СО, които обхващат деца със 
СОП. Има вече изградени такива пространства като целта е те да се надградят и да се 
доразвият с нови специалисти. Пространствата биха могли да послужат не само на деца 
със СОП, но и на деца преминаващи през кризи на личностното развитие. Проектът ще 
стартира през новата учебна година. Предвидени са три етапа на мониторинг.

Г-н Бориславов подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —
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12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6547 / 03.05.2023г. относно провеждане на 

конкурсна процедура за ученическо хранене в бюфет в 106 ОУ „Григорий Цамблак“ и 
124 ОУ „Васил Левски’1 с вносител г-жа Ева Митова, кмет на район „Подуяне“ и 
становище с вх.№ СОА23-ВК08-6547-[1] / 10.05.2023г. от М. Боршош, зам.-кмет на 
Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7 Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6437 / 28.04.2023г. относно откриване на процедура 

за провеждане на публично оповестен конкурс -ученически бюфет в 38 ОУ "Васил 
Априлов" с вносител г-н Трайчо Трайков, кмет на район „Средец“, становище с вх.№
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СОА23-ВК08-6437-[1] / 10.05.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община и 
нов проект на решение с вх.№ СОА23-ВК08-6437-[2] / 02.06.2023 г.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:

Е Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6635 / 04.05.2023 г. относно откриване на процедура 

за провеждане на конкурс за отдаване под наем - ученически бюфет на 9 ФЕГ "Алфон 
дьо Ламартин". становище с вх.№ СОА23-ВК08-6635-[1] / 10.05.2023г. от М. Боршош, 
зам.-кмет на Столична община и нов проект на решение с вх.№СОА23-ВК08-6635-[2] / 
02.06.2023 г.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 11
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За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов --

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов --

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6638 / 04.05.2023 г. относно откриване на процедура 

за провеждане на публично оповестен конкурс - ученически стол и ученически бюфет 7 
СУ "Свети Седмочисленици", становище с вх.№ СОА23-ВК08-6638-[1] / 10.05.2023 г. от 
М. Боршош, зам.-кмет на Столична община и нов проект на решение с вх.№СОА23- 
ВК08-6638-[2] / 02.06.2023 г.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за 5/11



3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6639 / 04.05.2023г. относно откриване на процедура 

за провеждане на публично оповестен конкурс - ученически стол и ученически бюфет 6 
ОУ "Граф Н.П. Игнатиев", становище с вх.№ СОА23-ВК08-6639-[1] / 10.05.2023 г. от М. 
Боршош, зам.-кмет на Столична община и нов проект на решение с вх.№СОА23-ВК08- 
6639-[2] / 02.06.2023 г.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Зоименно гласуване по т. 6 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за 6/11



9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА22-ВК08-11442 / 27.07.2022 г. относно именуване на 

безименна улица в район "Нови Искър" с името „Малки дол“ с вносител г-жа Даниела 
Райчева, кмет на район „Нови Искър“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-11442- 
[1]/22.05.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.; 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.7 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за
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По т.8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6433 / 28.04.2023 г. относно именуване на безименна 

улица на територията на СО Район "Триадица", м. "Кръстова вада и Южен парк IV част" 
с името „Йосиф Фаденхехт“ с вносител Димитър Божилов, кмет на район „Триадица“ и 
становище с вх.№ СОА23-ВК08-6433-[1]/22.05.2023г. от М. Боршош, зам.-кмет на 
Столична община

Г-жа М. Едрева представи становището на Работната група по именуване и 
преименуване с препоръка да се добави съкращието „проф.“ пред името Йосиф 
Фаденхехт. Г-н Д. Божилов не възрази.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изменение и доп. в 

проекта на решение:
1.1. В т. 1 и единствена пред името „Йосиф Фаденхехт“ да се добави 

съкращението „проф.“

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.8 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6581 / 04.05.2023 г. относно именуване на жилищен 

комплекс в с. Бистрица, район „Панчарево“ с името „Бистрица терасите 2“ с вносител

I Гчпок" .V’ 11' ш дани.: на
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Николай Гюров, кмет на район „Панчарево" и становище е вх.№ СОА23-ВК08-6581- 
[1 ]/22.05.2023г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 9 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.10 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-5249 / 05.04.2023 г. относно именуване на ДГ №122, 

в ж.к. "Люлин" - 6 м.р., ул. "Полк. Никола Попов" №5 с името "Синева" с вносител инж. 
Милко Младенов, кмет на район „Люлин“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-5249- 
[ 1 ]/22.05.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-жа М. Едрева предложи т.З от проекта на решение да отпадне.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага т.З от проекта на решение да 

отпадне.
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Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 11
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Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.П от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-5184 / 05.04.2023 г. относно преименуване на улица 

"698", находища се в м. "Карпузица", СО-Район "Витоша", гр. София с името „Иван 
Ведър“ с вносител инж. Теодор Петков, кмет на район „Витоша“ и становище с вх.№ 
СОА23-ВК08-5184-[1]/Ю.04.2023 г. от М. Боршош. зам.-кмет на Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение. 
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Тоименно гласуване по т

Няма
11 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3 Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

П 1 х \ Н е дани на
[> образд§&нне. кл и; р;.с наука и културно мши ообра^нс
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5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за
Зо т.12 от дневния ред: Информация за постъпила поща

Писма с вх.№№ СОА23-ВК66-1790-[1] / 21.04.2023 г.; СОА23-НЦ62-385-[1] / 
23.05.2023 г.; СОА23-НЦ62-385-[2] / 31.05.2023 г. бяха сведени на вниманието на ПК.

По т. Разни от дневния ред:
Г-жа Гр. Стефанова привлече вниманието на ПК към казус случил се на 

05.06.2023г. на детска площадка зад хотел Хилтон в Южен Парк. Мъж в нетрезво 
състояние е заговорил малко момиче и едва ли не се е опитал да я дръпне на страна. Г- 
жа Стефанова отправи предложение да се информира кмета на СО за случилото и да се 
отправи искане за засилване присъствието на униформената охрана през летните месеци 
в парковете.

Д-р Койчев счита, че случаят е от компетентността на МВР и че не е в пряката 
дейност на ПК по ОКНКМ.

Г-жа Едрева предложи да се сезира ПК по сигурност.
Г-жа Гр. Стефанова отправи молба искането до кмета на СО да бъде формулирано 

от страна на комисията. /
ЗаседаниетрД^зфкрито сИзчерпване на дневния ред.

Изготвил:

Председател па ПК по образование, 
кул тура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК но образование, 
кул тура, наука и културно многообразие:

_____________ Ц______________
Борислав Бориславов

Зам.-председател па ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

- -
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